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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 
 
 
 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 28  februarie  2013, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 
 
 
 Lucrările şedinţei încep la ora 1400 în prezenţa a 19 consilieri din numărul total al 
membrilor Consiliului. 
 Prin Dispoziţia nr.392 din 22 februarie 2013 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 
ordinară a Consiliului local din data 28 februarie 2013, ora 1400, care  are loc în sala de 
şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 
 

 Prezenţi:  
       

1. Bălănean Viorel  
2. Dinu Ionel 
3. Gâdea Gheorghe 
4. Badea Ionuţ 
5. Popazu Liviu 
6. Spoială Slav Gheorghe 
7. Truică Liliana 
8. Vladu Alexandru 
9. Stanciu Marius Viorel 
10. Velicu Florian 
11. Pârlea Victor Constantin 
12. Oprişan Gigi 
13. Ciobanu George Daniel   
14. Cartojan Dan Liviu 
15. Cioacă Ionuţ  
16. Măroiu Marian 
17. Ilie Clement 
18. Dinu Cristina Elena 
19. Petcu Toma Florin 
 

         Absenţi: 
1. Cepraga Cornel Sorin 

 
Preşedinte de şedinţă este domnul Spoială Slav Gheorghe, ales  prin H.C.L.  nr.  

333  din 29  noiembrie  2012. 
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Domnul Secretar Roşu Petre: Bună ziua! Astăzi, 28 februarie 2013 a fost 
convocată şedinţă ordinară, sunt prezenţi 19 consilieri. Conform Regulamentului de 
organizare şi funcţionare al Consiliului Local şedinţa este legal constituită.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Bună ziua! Supun la vot procesul verbal 
al şedinţei ordinare din data de 31 ianuarie 2013, procesul verbal al şedinţei extraordinare 
din data 05 februarie 2013 şi procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 14 
februarie 2013. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 
Ordinea de zi cuprinde 43 puncte, o informare, o înştiinţare privind intenţia de 

vânzare a imobilului  „Casa N. Miltiade” şi „Diverse”. Supun la vot ordinea de zi. Cine 
este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi ordinea de zi a fost aprobată. 

 
Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 
în sumă de 20.000 lei, pentru Şcoala Gimnazială nr. 10 din Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 
domnului Gaghii Ion din Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe propune 

amânarea. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ propune amânarea. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? 
Domnul consilier Dinu Ionel: Am luat la cunoştinţă de acest punct, urmare a cererii 

pe care domnul Gaghii a făcut-o, se pare că avem de-a face cu o mare operă, care nu ştiu 
câtă cinste face municipiului nostru. Se pare că avem de-a face cu un autor de talia lui 
Tolstoi, Balzac. Volumul, într-adevăr se numeşte « Golgota răstignirii noastre» şi face 
parte , aşa cum spune autorul, din trilogia « Semeţia prostiei fudule ».  

Am să intru în amănunte, dar conform « Evenimentului zilei », spune că nu este o 
trilogie datorită faptului că anu acceptă cele două genuri literare şi aici mă refer la genul 
epic şi genul dramatic şi este doar o culegere de pamflete. 

Vreau să vă aduc la cunoştinţă că pamfletul nu face parte din nici una din cele două 
genuri literare, nici din genul epic dar nici din cel dramatic. De fapt, pamfletul este o 
specie literară în versuri sau proză cu caracter satiric în care  scriitorul înfierează anumite 
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stări morale, concepţii politice, aspecte negative ale realităţii sociale, trăsături de carater 
ale unui personaj. De fapt pamfletul face parte din stilul publicistic, stiul ce-l 
caracterizează pe autorul acestei lucrări. 

Autorul şi-a schimbat de fiecare dată, aşa cum reiese, opţiunile politice, dar şi cele 
zeieşti. Pe vremea regimului totalitar dânsul nu avea zei divini,  ci avea zei pământeni, 
precum primul secretar, primarul de oraş, secretarii de partid. A venit vremea Revoluţiei 
Române în care dânsul şi-a schimbat opţiunea şi şi-a identificat ca zei pământeni pe 
domnul Marin Cristea care era preşedintele Partidului Social Democrat de atunci, pe 
domnul Boiangiu sau mai târziu pe domnul Bădălău. 

În a doua perioadă de ascendenţă politică a domnului autor, trecând la PNL şi-a 
identificat zei pământeni în Consiliul Judeţean de la vremea respectivă – domnul Beianu 
şi domnul Alexandru care era consilierul, nu am nimic cu aceşti doi oameni, dar vreau să 
aduc la cunoştinţă care erau zeii domnului Gaghii pe vremea respectivă. A venit vremea 
să treacă din nou la PSD, să-şi regăsească din nou zeul care deţine absolutul în judeţul 
Giurgiu şi aici mă refer la domnul Bădălău.  

Golgota este un nume sacru, nu poţi să-l foloseşti în anumite volume sau în 
anumite scrieri, golgota este golgotă şi rămâne acolo unde este în afara Ierusalimului 
unde a fost răstignit Isus Cristos.  Mai există o golgotă a Basarabiei sau a Chişinăului în 
care reiese în urma arhivelor KGB-ului crimele făcute de comunişti în acea perioadă. 
Domnul Gaghii a ridicat la mare rang de romane şi volume scrierile dânsului, nu este aşa, 
părerea mea e că nu ne face cinste. Vine cu o anumită ficţiune şi i-o prezintă primarului, o 
ficţiune fără precedent în judeţul Giurgiu. Nu poţi să minţi cu atâta neruşinare un primar 
şi să spui că volumul tău face parte dintr-o trilogie. Nu este o trilogie, nu este ceea ce 
spune domnul Gaghii. Domnul Gaghii este un pamfletar care încearcă să scoată în 
evidenţă din regimul actual pe care Traian Băsescu l-ar conduce, chipurile, anumite 
aspecte. Nu se potriveşte pamfletul cu genul dramatic, tragic sau epic, acolo sunt anumite 
lucruri grave, satirice, dar nu ceea ce spune marele scriitor al nostru. L-aş întreba pe 
domnul Gaghii din ce curent literar face parte această operă, probabil că ori a prostiei ori 
a tupeului. Bătrânul Arghezi spunea la vremea respectivă, din anul 1880 când s-a născut 
şi până a murit 1964...  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Ce spunea? 
Domnul consilier Dinu Ionel: Imediat vă spun. 
 „În ţara asta prost făcută 
Rahaţii scriu în loc să pută 
Iar scriitorii consacraţi  
Nu pot să scrie de rahaţi”, vă rog frumos domnule preşedinte să aveţi răbdare că nu 

sunt calculator şi nu cred că este ceva de râs. Dacă dvs. îl susţineţi pe domnul Gaghii vă 
rog să luaţi cuvântul şi să vă spuneţi părerea dvs. despre acest, aşa zis mare scriitor, mari 
opere literare din Giurgiu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În luna noiembrie-decembrie au venit foarte mulţi 
autori care au consemnat un manuscris sau o carte şi au solicitat Primăriei un ajutor 
pentru a continua acest lucru şi a vedea lumina tiparului. Pentru că anul trecut, ştiţi cu 
toţii, nu au mai fost prevederi, le-am spus tuturor să revină cu cereri la începutul anului 
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financiar viitor,  ca să vedem din sursele financiare pe care le are administraţia locală, cât 
putem aloca pentru aceste cărţi. Pentru această editare, fiindcă toate aceste costuri se 
referă la editare, nicidecum la costuri pentru drepturi de autor.  

Această carte face parte dintr-o trilogie, îmi pare rău că vă contrazic domnule 
consilier, dar trilogie înseamnă că sunt trei volume. Prima carte a fost finanţată acum 2-3 
ani, între timp a mai editat, a mai scris o carte, acum cere bani pentru editare. Nu sunt de 
acord cu punctul de vedere al comisiei de buget: se amână, dar votăm negativ. Vreau 
astăzi să luăm o decizie, nu putem amâna, amânarea înseamnă că nu am surse. Atâta timp 
cât sunt îndeplinite toate aceste condiţii,  astăzi aş dori să luaţi o măsură: aprobaţi sau nu 
aprobaţi. Ordinea este: ai depus o cerere, verificăm dacă sunt surse financiare, pentru 
acest moment sunt surse, în acest moment supunem atenţiei comisiilor, Consiliului, dacă 
consideră oportună să facă această cheltuială Primăria, să aprobaţi. Dacă consideraţi că nu 
este momentul, cartea nu prezintă interes pentru municipalitate, pentru publicul din 
Giurgiu, luaţi decizia în consecinţă. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 2 voturi pentru. Împotrivă? 
17 voturi împotrivă. Abţineri?  

 
Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 
domnului Ştefan Păun din Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe propune 

amânarea, sunt mai multe lucruri de efectuat în Giurgiu. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ propune amânarea. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? 
Domnul consilier Dinu Ionel: Domnul Păun nu este în aceeaşi situaţie ca şi domnul 

Gaghii. Domnul Gaghii a beneficiat de foarte multe fonduri şi aici mă refer şi de la 
Consiliul Judeţean şi de la Consiliul Local, dar totodată şi de la Biblioteca Judeţeană. Nu 
trebuie să călcăm în picioare datorită unui individ pe toţi ceilalţi, care au minte să scrie. 
Eu voi vota pentru domnul Păun, îl ştiu că foarte bine de când era inspector general la 
Inspectoratul Şcolar, este profesor la Universitatea Hyperion şi la Politehnică şi mă obligă 
şi din punct de vedere moral şi ce fel de cadru didactic este. Voi vota acest proiect de 
hotărâre. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 1 vot pentru. Împotrivă? 17 
voturi împotrivă. Abţineri? 1 abţinere. 

 
Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 
financiar în sumă de 1.350 lei, domnişoarei Lazăr Alexandra Diana din Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 
favorabil. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor existente şi 
completarea listei de lucrări practicate de Serviciul Zone Verzi şi Peisagistică din 
cadrul Societăţii Comerciale Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A. 
Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe  a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Bălănean Viorel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Sunt câteva lucruri care trebuie analizate 

şi discutate pentru că sunteţi cel mai interesat să aveţi costuri mici şi rezonabile. Aici din 
analiza documentaţiei a rezultat nişte anomalii destul de mari şi dvs. în general aveţi o 
anumită exigenţă vis-a-vis de costuri, spre exemplu: montat bancă de lemn costă 760 lei, 
în condiţiile în care materialele costă 23 lei, restul sunt alte cheltuieli. Înlocuire lamele 
bancă bucăţi.... 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Cu tot respectul cuvenit, îmi cer scuze că 
vă întrerup, din câte ştiu dvs. faceţi parte din Comisia juridică, sunteţi preşedintele acestei 
comisii. Aceste aspecte au fost discutate la Comisia de buget şi au fost deja analizate şi 
aprobate.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Am să-i dau un răspuns, ştiu punctul de vedere 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Mai apar o serie întreagă de elemente, la 

înlocuit bec – 70 lei. Becul în sine costă între 15 – 20 lei. 
Domnul secretar Roşu Petre: Aici este la întreţinerea peisagistică, lucrări la spaţii 

verzi. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Când s-au luat aceste tarife, s-a luat în calcul la ce 

moment ne aflăm, cum se făceau până acum, cum se făceau la A.D.P.P., de către „n” 
firme private. Credeţi-mă, pe bază de deviz, pe bază de facturi, sunt mult mai mici decât 
plătea Primăria către firme private sau către A.D.P.P.. Dacă luăm cât costa o băncuţă sau 
cât se punea, să ştiţi că erau tarife mai mari.  Înlocuirea unui bec, nu este strict, este 
contravaloarea chiriei pentru PRB-ul acela care intră în înlocuirea becului, cei doi oameni 
şi contravaloarea becului.  
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Acum discutăm de două societăţi, fie că vorbim de Servicii Locale, fie că vorbim 
de Peisagistică, care este nonprofit, care este o societate comercială a Primăriei, cu capital 
integral al Primăriei şi care până la urmă intră la Primărie banii către dânşii. Nu dăm  
către o firmă privată aceşti bani ca să-i rămână o parte profit. S-a încercat cu aceste tarife 
să le creem şi o rentabilizare, să nu-i ducem şi pe ei în faliment. Dacă nu le aprobăm acest 
minim, să zic că înlocuiesc 7 becuri, închiriază un PRB 3-4 ore, costurile acelea dacă le 
cuantificaţi pe 5 becuri înlocuite, acelea sunt. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: PRB-urile de unde sunt? 
Domnul primar Barbu Nicolae: De la A.D.P.P. sau de la ELCO. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea stabilirii procedurii de numire 
în funcţie a conducătorilor instituţiilor şi societăţilor comerciale de sub 
autoritatea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

nefavorabil, nu are procedurile anexate şi numirea în funcţii se face conform legii. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Bălănean Viorel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  
Domnul primar Barbu Nicolae: Chiar dacă legea îmi permite, am vrut să am şi 

girul Consiliului Local să fac lucrul acesta. Până la concurs, primarul poate să delege pe o 
perioadă de 6 luni pe această funcţie, o persoană. 

Domnul consilier Petcu Toma Florin:  Dacă nu ar trece acest punct, primarul nu ar 
mai putea să facă aceste modificari de structură? 

Domnul secretar Roşu Petre: Ar putea pentru că nu se poate încălca legea, dar o 
reiterare a legii nu înseamnă şi încălcarea ei. Asta întăreşte ceea ce este în lege, există la 
nivel de lege repetări, aveţi Legea nr.215 şi 393 cu reglementări identice. Nu este nici o 
încălcare a legii dacă se reiterează textul de lege. Legea nu precizează că numirea se 
poate face de exemplu pe o perioadă determinată, ceea ce se întâmplă în dese cazuri când 
se înfiinţează o societate. Şi atunci ca să avem textul, am făcut şi numirea temporară, o 
extindere puţin a competenţei. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 
vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de amplasare 
la drumul de centura tronsonul de nord vest delimitat de şoseaua Bălănoaiei şi 
şoseaua Ghizdarului a investiţiei „Centrala electrică fotovoltaică 3,0 MW, GR 
NORD 2, compusă din dispecerat energetic, branşament electric şi împrejmuire” 
beneficiar Societatea Comercială ENERGY NORD ELECTRIC S.R.L. Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe  a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 
Abţineri? 1 abţinere ( domnul consilier Gâdea Gheorghe). 

 
Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de amplasare 
la Drumul de Centura tronsonul de nord - vest delimitat de şoseaua Bălănoaiei şi 
şoseaua Ghizdarului a investiţiei „Centrala electrica fotovoltaica 3,0 MW, GR 
NORD 1 compusă din dispecerat energetic, branşament electric şi împrejmuire” 
beneficiar Societatea Comercială SUN NORD POWER S.R.L. Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe  a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 
Abţineri? 1 abţinere ( domnul consilier Gâdea Gheorghe). 

 
Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar în sumă 
de 6.500 lei, Asociaţiei de Locatari nr.11, din Giurgiu, pentru reparaţii şi 
întreţinere adăpost protecţie civilă situat în municipiul Giurgiu, la subsolul 
blocului 206, scara A, B, C şi D, strada Constantin Brâncoveanu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Poate să solicite  toate blocurile? 
Domnul primar Barbu Nicolae: Acest caz a mai fost aprobat, a făcut obiectul unei 

hotărâri de Consiliu anul trecut, numai că fiind în alt exerciţiu bugetar, a fost aprobarea 
pentru anul trecut, nu au fost făcute toate formalităţile, drept urmare a trebuit să-l 
repunem din nou pe ordinea de zi. Când s-a putut din partea lor nu mai aveam noi 
prevederi. A fost aprobat în luna noiembrie 2012, este vorba de un adăpost de protecţie 
civilă care a suferit nişte probleme la subsol datorită conductelor, Asociaţia de locatari a 
făcut lucrările şi ni s-au adresat nouă ca să le suportăm acele costuri. Aceste adăposturi 
sunt ale noastre, fac parte din strategia de apărare locală a municipiului Giurgiu. Normal, 
noi le întreţinem, noi le reparăm, numai că acolo a fost un caz unde s-au spart nişte 
conducte şi ei au făcut reparaţiile pe cheltuiala dumnealor.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 
unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului de analiză a 
capacitaţii de apărare împotriva incendiilor în Municipiul Giurgiu pe anul 2012 
şi stabilirea măsurilor de optimizare a acesteia 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  
Există un număr constant de personal, sunt 7 persoane şi este bine ca aceştia să 

aibă un program de lucru bine determinat. 
Domnul primar Barbu Nicolae: De când este domnul Apostol inspector la I.S.U. 

Vlaşca Giurgiu, sunt instruiţi şi integraţi în această activitate. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea înlocuirea reprezentanţilor 
Consiliului Local al Municipiului Giurgiu în Consiliul de Administraţie la 
Societatea Comercială TRACUM S.A. Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Bălănean Viorel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 
financiar Societăţii Naţionale de Cruce Roşie din România - Filiala Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea procedurii de acordare a 
eşalonărilor la plată pentru obligaţiile fiscale restante datorate bugetului local de 
către persoanele fizice şi juridice 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil, cu amendamentul: din Comisia pentru acordarea eşalonărilor la plată să facă 
parte şi doi consilieri locali. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Este un proiect de hotărâre care este 
realizat în mod deosebit datorită domnului director de la D.I.T. care s-a implicat direct în 
emiterea acestui proiect. Am avut vreo trei discuţii înainte de a se prezenta în forma 
finală, acesta vine în parte de a nu trece la executarea silită la acele societăţi comerciale 
sau a persoanei fizice decât dacă există posibilitatea de garantare cu bunuri materiale sau 
alte instrumente de plată a sumelor de restituit şi după ce se desfăşoară întreaga procedură 
să se treacă la executarea silită. Sigur aici vine şi partea cealaltă, vor fi realizate şi 
insituite structuri pentru executarea silită a celor care nu plătesc. De exemplu, el ca 
structură nu a funcţionat sistemul acesta la D.I.T., este o treabă bună, că permite celor 
care sunt serioşi şi au intrat într-o jenă financiară, nu pot să plătească la timp, sigur pot să 
plătească în timp după un grafic până la 5 ani. De regulă ei şi-au propus să o facă până în 
3 ani această eşalonare. Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Trecem printr-o situaţie delicată la nivel naţional, ca 
şi Giurgiu, traversăm vremuri grele. Sunt de acord să eşalonăm aceste datorii, să dăm 
posibilitatea atât persoanelor fizice cât şi celor juridice să respire puţin şi să-şi repună 
domeniul de activitate. Am primit o informare de la domnul director al D.I.T., de fapt i-
am cerut-o cu câteva şedinţe anterioare, am luat la cunoştinţă şi am evaluat situaţia, vreau 
să vă spun că domnul director demonstrează că este un tânăr talentat şi cu mare 
perspectivă. Îl felicit pentru rezultatele pe care le are în cadrul D.I.T.. Vă mulţumesc! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Alte discuţii? Supun la vot proiectul de 
hotărâre aşa cum a fost prezentat şi după voi supune la vot propunerea Comisiei.  
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Domnul primar Barbu Nicolae: Este normal, este dreptul dvs. să participaţi, 
gândiţi-vă la timpul acordat fiindcă vor fi dosare de acordare, vor fi zilnice, gândiţi-vă 
dacă aveţi timpul necesar să mergeţi zilnic, să participaţi jumătate de oră, o oră, când se 
ţin acele comisii, să le avizaţi. Puteţi cere o informare, aveţi dreptul ca şi consilieri să le 
verificaţi oricând, dar eu cred că vă luaţi o sarcină foarte grea.  Ţineţi minte cât a durat şi 
poate că s-au bucurat la început că fac parte din comisia de acordare a A.N.L.-urilor, dar 
au cam stat o săptămână – 10 zile şi vreo 4 ore în fiecare zi pentru a verifica fiecare dosar. 
Dacă ţineţi neapărat să faceţi parte, supuneţi la vot. Puteţi şi aveţi acest drept să verificaţi 
aceste dosare. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Trebuie verificat dacă este compatibil ca 
unul dintre consilieri să intre în decizii ale executivului. Din câte ştiu eu legislaţia nu 
permite acest lucru.   

Spun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 8 voturi pentru 
Împotrivă? 11 voturi împotrivă. Abţineri? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Dacă un consilier vrea să ia o decizie la nivel de 
executiv, să-şi dea demisia din Consiliul Local, să facă o cerere la domnul primar şi să-l 
angajeze la D.I.T.. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Supun la vot introducerea 
amendamentului propus de Comisia de buget. 

Domnul secretar Roşu Petre: Va trebui să formulăm amendamentul, la ce articol. 
La art.2  se mandatează direcţia să emită decizii şi la alineatul următor se adăuga: „Din 
comisia de verificare şi aprobare a cererilor vor face parte şi  doi consilieri, după cum 
urmează...”. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Există cazul să sară ANI că nu sunteţi 
compatibili. Faceţi propuneri. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Propun pe domnul consilier Stanciu Marius. 
Domnul consilier Oprişan Gigi: Propun pe domnul consilier Cioacă Ionuţ. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Alte propuneri? Supun la vot proiectul 

de hotărâre cu propunerile făcute. Cine este pentru? 9 voturi pentru. Împotrivă? 6 voturi 
împotrivă. Abţineri?  

Domnul consilier Petcu Toma Florin: Nu se aprobă cu jumătate plus unu? 
Domnul consilier Dinu Ionel: Să ne explicaţi mai bine ca să înţelegem. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Efectele le-aţi spus şi dvs., sunt duble, în primul 

rând, vis-a-vis de mediul de afaceri şi de persoanele cu venituri mici care trec printr-o 
perioadă grea în acest moment, nu pot plăti, nu putem merge să-i luăm cu arcanul şi să-i 
executăm, le dăm un respiro, dar şi pentru Primărie este bine şi pentru executiv.  Orice 
cotă repartizată de la bugetul statului are la bază gradul de colectare al veniturilor proprii. 
Aceste sume trecându-le de la partea de restanţe, vor intra pe curent cu suma pe care o 
plăteşte lunar,  va creşte gradul de încasare şi de accesare a banilor care vin de la bugetul 
de stat în cotă mult mai mare. Se încasează mai mult decât se încasa, deci gradul de 
colectare creşte şi putem merge chiar şi până la 100%  să încasăm banii aceştia. Aceste 
două puncte au avut ca bază când s-a propus acest proiect, face parte din legislaţie, dacă 
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aveţi probleme de persoane numite, vă rog să scoateţi aceste persoane. Supuneţi la vot, 
votaţi cum consideraţi, poate vă deranjează persoanele. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Fiecare dintre dvs. aveţi dreptul să vă 
deplasaţi în orice sector al executivului şi să cereţi date şi informaţii şi sunt obligaţi să ne 
prezinte toate detaliile şi informaţiile. Avem două variante: varianta în care executăm 
societăţile comerciale şi intrăm pe faliment, practic un faliment se recuperează între 5 şi 
şi 10-12% cel mult şi prin practica de eşalonare, practic salvăm în mare parte societăţile. 
După părerea mea varianta corectă şi firească este ca să-i tratăm pe contribuabili, că sunt 
persoane fizice sau juridice, ca pe nişte colaboratori. Este incorect ca noi din Consiliu să 
ne băgăm în treburile executivului, putem să luăm tot felul de date şi de informaţii, dar 
asta ar însemna o imixtiune în deciziile executivului. În condiţiile în care există o 
suspiciune, poţi să ceri dosarul. Nu este corect ca să avem partea de imixtiune. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Vă rog să reluăm votul pentru proiectul 
de hotărâre cum a fost prezentat, să nu mai luăm în considerare amendamentul pe care l-a 
propus Comisia de buget-finanţe. 

Domnul consilier Petcu Toma Florin: Nu este o problemă personală cu colegii, noi 
am votat iniţial într-o formă şi era normal să nu votăm a doua formă dacă am susţinut 
iniţial, fără să facă parte din acea comisie şi doi consilieri. Regulamentul este clar şi 
explicit, nu ştiu ce ar putea să verifice orice consilier local, nu ştiu ce ar putea să adauge 
în plus la această comisie. Este clar un şablon, ai trecut prin şablon, ai obţinut eşalonarea, 
nu ai trecut, lucrurile sunt clare. 

Domnul secretar Roşu Petre: Aş vrea să precizez, spre deosebire de locuinţe unde 
legea prevede expres că trebuie să facă parte şi consilieri, aici nu cazul. Este o activitate 
pur executivă aşa cum a precizat şi domnul preşedinte, în care nu-şi are sensul. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Supun la vot proiectul de hotărâre 
prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a 
fost aprobată. 

 
Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului local de acţiune 
privind incluziunea cetăţenilor români de etnie romă din Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirea de delegare a 
gestiunii Serviciului de administrare a spaţiilor verzi din Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 
favorabil. Se va introduce un alt articol cu următorul cuprins: „se deleagă viceprimarul 
municipiului – dl. Popazu Liviu în vederea semnării Contractului de delegare a gestiunii”. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Bălănean Viorel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Am solicitat aceasta pentru că acest 

proiect este jumătate din caiet şi cuprinde o succesiune de elemente ale tehnologiei 
spaţiilor verzi. Cine citeşte acest caiet învaţă pentru că este un fel de tratat horticol. 

Domnul consilier Petcu Toma Florin: A fost dorinţa domnului viceprimar? 
Domnul primar Barbu Nicolae: Legea dă acest atribut primarului de a semna şi de 

a susţine acest proiect. 
Domnul secretar Roşu Petre: Este vorba de un atribut exclusiv al Primarului 

stabilit prin lege de a reprezenta municipiul în relaţiile cu societăţile comerciale. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 
unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 16: proiect de hotărâre privind constatarea dreptului de proprietate 
privată a unor terenuri situate în intravilanul Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea recalculării chiriei şi 
prelungirea duratei contractelor de închiriere care au ca obiect locuinţe pentru 
tineri, destinate închirierii, realizate de către Agenţia Naţională pentru Locuinţe, 
ai căror titulari au împlinit vârsta de 35 ani 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Nu este o dorinţă a executivului de a recalcula 
aceste chirii, este o hotărâre a legii care spune că după prima perioadă de 5 ani de 
închiriere se reactualizează contravaloarea chiriei la veniturile existente în prezent. La 
momentul închirierii locuinţei dânşii au depus nişte documente justificative privind 
veniturile, s-a calculat o chirie. Legea spune că este valabilă 5 ani, după 5 ani există  
obligativitatea de a se recalcula. Drept urmare suntem în cadrul legii. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Când este dată legea? 
Domnul primar Barbu Nicolae: Este legea nr.152/1998. 
 
Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 
Consiliului Local nr.153 din data de 26 iulie 2012 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 
Consiliului Local nr.174 din data de 26 iulie 2012 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? 
Domnul primar Barbu Nicolae: Această modificare a fost în urma vizei de 

legalitate a doamnei prefect. S-a scos forma de tragere la sorţi atunci când  existau mai 
mulţi solicitanţi pentru un singur loc de parcare, acum se va scoate la licitaţie. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Această hotărâre nu este operativă. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Este operabilă, numai că nu a fost pusă în aplicare 

întrucât nu s-au creat condiţiile normale, adică marcarea locurilor. La vremea respectivă 
A.D.P.P.-ul a reintrat în faza de reorganizare şi nu le mai ardea să facă marcaje. Acum am 
preluat în cadrul Direcţiei Patrimoniu – Serviciul Administrare Fond Locativ şi a 
contractelor de închiriere pentru garaje, am preluat şi acest serviciu la Primărie. 

 Se transferă toate încasările la D.I.T. pentru că nu am vrut să se mai încaseze la 
A.D.P.P. Am preferat s-o mai prelungesc, să creem condiţiile, să creem într-un cartier, să 
terminăm cu parcările şi apoi să o punem în aplicare. Când suntem siguri că avem toate 
condiţiile să facem lucrul acesta o vom face. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 
unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea preluării în administrarea 
Consiliului Local al Municipiului Giurgiu a terenurilor care aparţin domeniului 
public sau privat al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil, cu respectarea prevederilor din contractul de închiriere. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni sau de 
lucrări de interes local ce urmează a fi prestate de persoanele apte de muncă 
beneficiare de ajutor social 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Cineva din executiv să ne spună în ce constă acest Plan de acţiuni. 
Doamna director Roşu Janiţa: Persoanele beneficiare de ajutor social trebuie să 

presteze ore de muncă pentru aceşti bani. Este un plan de acţiuni care se aprobă în fiecare 
an. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Este realizabil? 
Doamna director Roşu Janiţa: Dacă nu efectuează aceste ore, nu beneficiază de 

ajutorul social. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 
unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei şi 
Statului de funcţii pentru Aparatul de Specialitate al Primarului Municipiului 
Giurgiu şi Direcţia de Evidenţă a Persoanelor 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului 
Giurgiu cu Societatea Comercială Pensiunea Vânătorul S.R.L. Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. Comisia propune adăugarea art.5.3. – să facă asigurarea bunurilor şi cesiunea 
dreptului de despăgubire. La 8.1. – prezentul contract poate înceta din iniţiativa  ambelor 
părţi prin anunţarea prealabilă cu 90 de zile înainte de încetarea contractului. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Există nişte bunuri de câteva milioane de 

euro, în situaţia în care cei de acolo nu au bunurile asigurate corespunzător şi să 
cesioneze dreptul de asigurare în favoarea Primăriei ca să-şi acopere integral paguba. În 
situaţia în care cei de acolo nu au serviciile asigurate corespunzător sau sunt probleme, 
domnul primar poate să zică că nu este corect cum lucraţi, nu este în regulă, sunt 
probleme şi atunci reziliem, denunţ unilateral contractul, dar aceasta să nu se facă imediat 
ci în 90 de zile.  

Atâta vreme cât acest utilizator vine cu mâinile în buzunar, practic nu face nici un 
fel de investiţie acolo şi ia un patrimoniu gata făcut. Sigur în condiţiile în care cineva 
investea un capital consistent acolo, nu era corect să fie această prevedere. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Singurul lucru care este în plus faţă de contractul 
vechi este că s-a stabilit şi o sumă fixă, care este exact contravaloarea amortizării. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Prevederea corectă: din iniţiativa fiecărei 
părţi, cu înştiinţarea celeilate părţi cu 90 de zile înainte. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Şi modificarea de „0,2%” la punctul 5.3. 
Domnul secretar Roşu Petre: Rezilierea din iniţiativa oricărei părţi se face cu o 

notificare prealabilă de 90 de zile. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Avem trei modificări: 0,2%, asigurarea 

dreptului pentru despăgubire şi a treia cu notificarea de 90 de zile. 
Supun la vot proiectul de hotărâre cu modificările propuse. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 
 
Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 
financiar domnilor Dincă Ion şi Daia Bilcea din Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz nefavorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? 
Domnul primar Barbu Nicolae: Aş vrea să luaţi în calcul un singur lucru: este 

vorba de un cetăţean de onoare al Municipiului Giurgiu. Acest titlu pe care i l-am conferit 
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nu i-a adus nici un beneficiu. Poate că ne va părea rău că nu am fost de acord astăzi să-i 
acordăm acest sprijin financiar acestor doi oameni care au o vârstă înaintată. Domnul 
Dincă a fost directorul Liceului Ion Maiorescu. Este prima cerere pe care o face şi o 
adresează Primăriei, vă rog să vă gândiţi şi cu sufletul, nu numai cu partea economistului. 
Aceasta este rugămintea mea şi vă rog să votaţi în consecinţă. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Şi eu îl cunosc pe domnul Dincă, am şi eu o 
propunere să-l facem şi pe domnul Gaghii cetăţean de onoare ca să-i acordăm sprijin 
financiar.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 
vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 10 voturi pentru. Împotrivă? 
Abţineri? 9 abţineri. 

 
Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare 
între Ministerul Afacerilor Interne prin Direcţia Generală Anticorupţie şi 
Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Din executiv să ne spună cum se va face 

finanţarea. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Nu se vor vira banii. Este acest contract de 

colaborare, pe acţiuni comune, de informare, de transmitere a unor mesaje de luptă 
împotriva corupţiei, de sprijinire, de informare a opiniei publice la ceea ce înseamnă 
actele de corupţie. Vor fi acţiuni comune, vom avea viza dânşilor de control preventiv. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 
unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 26: proiect de hotărâre privind  aprobarea majorării capitalului social al 
Societăţii Comerciale GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. Comisia solicită procesul verbal cu acordul părţilor. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Bălănean Viorel: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 



 17

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 
vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 
de venituri şi cheltuieli pe anul 2013 şi a Listei de Investiţii aferente 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 
centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii şi subvenţii pe anul 2013 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea modificarea anexei Hotărârii 
Consiliului Local nr. 278 din data de 25 noiembrie 2010, modificată prin 
Hotărârea Consiliului Local nr. 6 din data de 27 ianuarie 2011, modificată prin 
Hotărârea Consiliului Local nr. 67 din data de 31 martie 2011, modificată prin 
Hotărârea Consiliului Local nr. 168 din data de 30 iunie 2011, modificată prin 
Hotărârea Consiliului Local nr. 172din data de 04 august 2011, modificată prin 
Hotărârea Consiliului Local nr. 29 din data de 23 februarie 2012, modificată 
prin Hotărârea Consiliului Local nr. 189 din data de 30 august 2012 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui ajutor de 
urgenţă pentru domnul Dumitru Daniel Mădălin din Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 
favorabil. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? 
Domnul consilier Dinu Ionel: Nu sunt împotrivă, dar am o propunere, există un 

domn care a fost compion balcanic şi se numeşte Anghel Dumitru, să fie luată în 
considerare şi cererea dânsului şi să i se acorde şi dânsului un sprijin financiar. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Procedura de acordare a ajutoarelor, cererile 
depăşesc cu mult posibilităţile lunare pe care Consiliul local, Primăria şi le-a angajat şi le-
a stabilit prin bugetul de venituri şi cheltuieli, a fost  înainte de a se propune comisiilor şi 
în plen Consiliului. Consilierii care fac parte din comisiile respective se întâlnesc şi 
discută cereri care însumează 1 miliard, lună de lună, discută care sunt cele mai urgente 
dinte urgenţe. Nu putem acorda decât 250 -300 milioane lunar. Luna aceasta au fost două 
persoane cu un diagognostic destul de grav care au afectat cam 60%, este vorba de acel 
copil Andrei şi al fetiţei Ruxandra.  S-au mai alocat încă 10.000 lei. Ca să nu fiu 
considerat părtinitor, îmi este greu să iau aceste decizii. Nu se pot asigura sumele pentru 
toate cererile. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 
unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui ajutor de 
urgenţă doamnei Lungu Ana Maria - Octavia din Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 
unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui ajutor de 
urgenţă domnului Ghiţă Ninel Viorel din Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe  a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui ajutor de 
urgenţă domnului Iordache Gheorghe din Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe  a acordat aviz 
favorabil. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 
vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea atribuiri în folosinţă gratuită 
a unui teren în suprafaţă de 500,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, strada 
Gloriei, nr.5 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe  a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? 

 Domnul consilier Dinu Ionel: Vis-a-vis de activitatea pe care o va presta această 
societate, va avea nişte venituri în urma colectării acestor deşeuri şi îi dăm gratuit terenul, 
dacă mi se aduc două argumente pentru, voi fi de acord, dacă nu, nu. 
 Domnul Csender Gheorghe: Aţi avut în comisie hârtiile venite de la Asociaţia 
Română pentru Reciclare ROREC şi se spune acolo că este o organizaţie colectivă 
nonprofit. Aveţi şi dvs. în faţă aceste hârtii în care se spune că în baza H.G. 1037/2010 
fiecare Primărie este obligată să strângă deşeurile într-un cadru organizat. Această 
organizaţie nonprofit, europeană, are în spate câteva societăţi foarte mari, care este 
dispusă să bage aceşti bani europeni, pentru a nu mai plăti penalităţi la Uniunea 
Europeană. Pentru că ştiţi din legeslaţia europeană poluatorul plăteşte. Nu se va face 
absolut nimic din punct de vedere profit, se vor strânge aceste deşeuri de la populaţie, 
avem până în acest moment peste 30 de centre făcute cu bani europeni şi mai mult decât 
atât, acest centru va avea o sucursală cu angajaţi din Giurgiu, impozitele vor veni în 
Giurgiu. 
 Primăria pune la dispoziţie un teren, numai 500 mp, ROREC realizează investiţia, 
administrează centrul, realizează campaniile, diversifică activităţile prin angajarea de 
personal. Acest lucru nu face altceva decât să ne înscrie şi pe noi, pe Giurgiu, în 
mecanismul european pentru colectarea acestor deşeuri. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Ce firmă reprezentaţi? Din ce punct de 
vedere discutaţi, nu am văzut numele dvs..  

Domnul Csender Gheorghe: Din punct de vedere al unei firme care a preluat aceste 
sarcini de strângere a deşeurilor. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Firma dvs. are o convenţie cu ROREC? 
Domnul Csender Gheorghe: Da.  
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Firma dvs. o să execute aceste lucrări, în 

baza  convenţiei cu ROREC-ul. Convenţie pe care nu aţi considerat necesar să o aduceţi 
la acest material. 
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Domnul Csender Gheorghe: Planul pentru judeţul Giurgiu la nivel naţional pentru 
aceste deşeuri este în jur de 50 de tone, puţini ştiu acest lucru. Până în acest moment 
judeţul Giurgiu nu are decât 500 kg, există oameni cu conştiinţă. Nu neapărat firma pe 
care o administrez eu. Este foarte greu ca cineva să meargă să convingă, mai ales că nu 
sunt bani, să conştientizăm că poluăm planeta. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Să înţeleg că dvs. ca şi ROREC faceţi 
acest lucru benevol? 

Domnul Csender Gheorghe: Am un protocol între societatea mea şi ROREC. Se 
vor crea 4-5 locuri de muncă. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Sunt convins că se vor crea locuri de muncă, dar 
aceste deşeuri vor fi valorificate. 

Domnul Csender Gheorghe: Este singura Asociaţie din ţară care are la Buzău o 
fabrică de dezmembrare şi valorificare a deşeurilor. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Multe societăţi  din România lucrează sub masca 
acestor norme şi directive europene, am răbdarea necesară să văd şi efectul creat de 
această societate. Ce veţi face cu banii dacă societatea este nonprofit, în ce scopuri 
caritabile îi folosiţi? 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Serviciile vor fi făcute de către societatea 
dânsului, dânsul o să facă profitul, nu ROREC-ul. Mai cinstit mi se părea să puneţi şi 
societatea dvs.. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vis-a-vis de obligaţiile de mediu asumate de 
Primăria Giurgiu, în baza convenţiilor internaţionale privind managementul integrat al 
deşeurilor, aş vrea să vă spun că Primăria are semnat un contract de managementul 
integrat al deşeurilor pentru groapa ecologică de la Frăteşti. Drept urmare, 
responsabilităţile pentru colectare, pentru declarare, obligaţiile le va avea operatorul 
regional, va lua acest proiect şi va opera. Toate responsabilităţile pe care le-ar fi avut 
Primăria Giurgiu, aceste lucruri le va face operatorul regional.  Nu are Primăria nici o 
obligaţie din acest punct de vedere. Era o dorinţă a dvs. de a înfiinţa separat de acest 
operator regional care va fi şi să faceţi suplimentar, dar fără nici o implicaţie. 

 Este bine că se angajează acele persoane, partea cu impozitele şi taxele este 
relativă, fiindcă sub 5 persoane nu aveţi personalitate juridică şi nu declaraţi acest punct 
de lucru aici. Aţi mai avut o solicitare în acest sens şi nu vi s-a aprobat, lăsaţi Consiliul 
local să decidă. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Să îşi ia angajamentul să dea nişte bani la cine are 
nevoie. 

Domnul Csender Gheorghe: ROREC  a avut trei acţiuni la Giurgiu în care s-au 
strâns peste 15 tone deşeuri. Această Asociaţie a dat prin A.D.P.P., Primăriei, produse de 
la diverse firme. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Era vorba de onestitate să spuneţi că 
firma dvs. face acest lucru. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 
supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 
unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 



 21

Punctul 35: proiect de hotărâre privind  aprobarea Contractului de delegare a 
Serviciului de specialitate pentru gestionarea câinilor fără stăpân către 
Societatea Comercială GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. Comisia solicită să se prezinte o fundamentare a costurilor de întreţinere în 
adăpost. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe  a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Având în vedere costurile, ar trebui 

discutate, o întreţinere a unui câine costă 5,15 lei.  
Domnul primar Barbu Nicolae: Întreţinerea unui câine nu costă mai mult de 2 lei. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aici scrie 5,15 lei. Am întrebat pe 

directorul spitalului cât costă întreţinerea unui bolnav şi mi s-a spus că 7 lei. La un câine 
consultaţia costă 18 lei, pentru un om costă 11 lei. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Nu mi se pare logic, ca dvs. la Comisia 
juridică să solicitaţi costuri , dacă vroiaţi să discutaţi aceste lucruri, veneaţi la Comisia de 
buget. Am discutat cu doamna director economic şi tarifele care erau la A.D.P.P. erau cu 
mult mai mari. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este mult 5,15 lei fiindcă nu poate fi mai mult de 2 
lei. Dvs. aţi făcut o evaluare pentru 150 de câini cât avem acum. Aveţi adăpostul pregătit 
pentru 600-700 de câini şi veţi avea tot patru persoane care să se ocupe de ei. Tot aceleaşi 
salarii se vor reflecta pe un număr mai mare de câini.  

Nu puteţi veni cu 5 lei/câine fiindcă eu ştiu ce mă aşteaptă după aceea, îmi facturaţi 
lună de lună, câţi câini aţi avut. Nu putem veni cu o sumă mai mare decât era înainte, 
chiar dacă cel dinaintea noastră plimba câinii.  

De vreo trei săptămâni, o lună am un pelerinaj de asociaţii de protecţia câinilor la 
adăpost. Săptămâna trecută am avut vizita unei Asociaţii din Germania şi a unui ziarist 
din Finlanda. Pe adresa mea de facebook există un comitet la nivel mondial de adeziuni 
împotriva primarului de la Giurgiu care omoară câini. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Cetăţenii din Giurgiu vă vor cere votul, nu cei 
din Finlanda. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Legea este mult mai dură în România decât în 
Uniunea Europeană, legea este mult mai protectoare  pentru câini decât pentru oameni. Se 
încearcă tot felul de acţiuni de îmbunătăţire, în sensul că nu poţi da unui câine drepturi 
mai mari şi susţinere financiară decât îi dai unui om. 

 Este o problemă domnule director, revizuiţi, nu mai mult de 2 lei. De o lună de 
zile o Asociaţie vine şi aduce mâncare pentru câini, noi le asigurăm decât  motorina în 
limita de 4-5 milioane pe lună.  

S-a luat legătura cu încă o Asociaţie din Giurgiu de oameni care au şi minte, adică 
vor să rezolve problema, domnul doctor Funieru, mai sunt şi alte persoane care vor să se 
implice şi să ajute, nu doar la nivel declarativ. Aceşti oameni se vor implica prin 
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sponsorizări, prin ajutor, domnul doctor deja va participa benevol. Noi trebuie să avem, 
când ne vom duce să autorizăm acest adăpost, să autorizăm acest serviciu ca funcţionare, 
noi trebuie să avem toate aceste liste. Oricum acest tarif este mare, domnule director. 
Dânsul are o situaţie ingrată, are buget, dar nu are bani. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Vă propun să aprobăm acest contract de 
delegare şi să mandatăm executivul să rediscute tarifele. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Câinii vor rămâne în adăpost sau vor veni din 
nou pe stradă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu-i mai dăm înapoi pe stradă, vor rămâne în 
adăpost. Cea mai mare ceartă cu asociaţiile o avem pentru că doresc să-i luăm, să-i 
curăţăm, să-i parfumăm şi să le dăm drumul înapoi pe stradă, dar acest lucru dar nu se va 
întâmpla. 

Domnul consilier Dinu Ionel: La punctul 7 - sterilizarea costă 100 lei. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Consultarea să coste mai mult decât la 

spital? 
Domnul primar Barbu Nicolae: Nu este numai consultare, este un pachet care se 

face. Acestea sunt tarife, avem un medic veterinar angajat, acela nu va fi plătit după, dar 
dacă vom strânge mai mulţi câini, legea nu-ţi permite să-l bagi în adăpost dacă nu îl 
controlezi. Îl cureţi, îl speli, îl aranjezi, îl bagi în adăpost şi îl şi urmăreşti. Mai mult de 2 
lei nu decontăm. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: La anexă, la pct.8 punem 2 lei. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Avem o convenţie cu Penitenciarul Giurgiu şi 

resturile alimentare ni le dă pentru câini. 
Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Domnul doctor Funieru va lucra 

benevol? 
Domnul primar Barbu Nicolae: Da. Dacă avem un aflux mare de câini pe care 

trebuie să-i sterilizăm îl solicităm şi pe domnul doctor. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Cu amendamentul făcut de executiv, de 

2 lei, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea delegării Serviciului de 
întreţinere, administrare mobilier stradal, marcaje rutiere, parcări şi fond locativ 
către Societatea Comercială GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. Comisia solicită deviz cu fundamentarea preţurilor. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe  a acordat aviz 

favorabil. Comisia solicită să fie prezentată o listă cu o comparaţia între tarifele actuale şi 
cele al S.C. A.D.P.P. Giurgiu S.A.. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? 
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Am vorbit cu diverse persoane care execută lucrări de tâmplărie şi au spus ca să 
înlocuiască lamelele de la o bancă ei o fac în jur la 60-80 lei, nu 320 lei. La vopsit o 
bancă, nu intră mai mult de un kilogram de vopsea şi aici este trecut 120 lei.  

Personal cred că sunt foarte mari aceste preţuri. Montat un panou de orientare este 
870 lei, un panou la colţ de stradă, dacă l-am pune şi cu lumini, cu beculeţe ca să facă 870 
lei, mi se pare o sumă exagerat de mare. Având în vedere că dvs. sunteţi adeptul de a avea 
costuri mici pe lucrări, cred că aici ceva a scăpat în aprecierea acestor tarife. Eu personal, 
votez împotrivă la această listă de tarife. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Tarifele acestea pentru cine vor fi destinate? Ce 
societate? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Societatea care este proprietar Primăria 
şi acea societate va prelua în subantrepriză sau va face comandă la un S.R.L. care va 
executa acele bănci şi pe el îl va costa 30 lei şi va plăti 330 lei şi va avea profitul de 
800%. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cine? 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Societatea respectivă. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Trăiţi în trecut domnule Spoială şi nu aş vrea să ne 

aducem aminte de alte lucruri. Ştiţi cât erau înainte tarifele când se făceau cu o firmă 
privată?  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discutăm de un proiect de hotărâre. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Discutăm de un proiect de hotărâre pe care dvs. cu 

un an în urmă l-aţi aprobat la vremea respectivă, fiindcă nu este o noutate, avea A.D.P.P.-
ul care a venit cu aceste tarife. A venit cu tarifele în faţă, aţi bătut din palme şi aţi aprobat 
tarifele şi erau duble. Şi reparaţia unei bănci costa 400 sau 500 lei şi atunci parcă nu v-am 
auzit. 

Oricum sunt  mai mici decât existau, pe care le va practica o societate a Primăriei. 
Orice societate la care Primăria este acţionar principal, la sfârşit are profit, repartizăm 
profitul şi o parte din profit vine la Primărie. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Această societate are acţionar principal Primăria.Are 
această societate un tâmplar? Are. La coş gunoi plastic, este doar montarea sau şi coşul? 

Domnul Sevastian Ionel: Este şi preţul coşului. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Faceţi cum trebuie materialele pentru că ne certăm 

între noi. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. 
Împotrivă? 1 vot împotrivă (dl. consilier Spoială Slav Gheorghe). Abţineri?  

 
Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului de delegare a 
Serviciului de iluminat public către Societatea Comercială GIURGIU SERVICII 
LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. Comisia solicită deviz cu fundamentarea preţurilor. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe  a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? 
Domnul consilier Dinu Ionel: Să ni se prezinte un deviz cu ce înseamnă manoperă, 

ore de lucru, ce înseamnă mareriale. 
Domnul primar Barbu Nicolae: S-a prezentat comisiilor. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. 
Împotrivă? 1 vot împotrivă (dl. consilier Spoială Slav Gheorghe). Abţineri?  

 
Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Contractului de 
asociere în participaţiune nr.9.407/06.06.2012 încheiat între Municipiul Giurgiu 
şi Societatea Comercială NIDICI S.R.L. Braşov 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  
Domnul consilier Bălănean Viorel: În proiectul de hotărâre este o eroare, dacă 

aduni cele două suprafeţe, dau mai mulţi metri pătraţi. 
Domnul Trăistaru Cristian: Verificăm şi facem calculul. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Să  facem acum modificarea suprafeţelor. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Trecem la următorul punct până se 

verifică. 
 
Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea cesiunii contractului de 
concesiune nr.28.977/11.12.2007, încheiat între Municipiului Giurgiu şi 
Societatea Comercială CARCOM IMPEX S.R.L. 
  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea cesiunii contractului de 
concesiune nr.13731/23.08.2005 încheiat între Municipiului Giurgiu şi  
Societatea Comercială SKIM S.R.L. Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 
vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 41: proiect de hotărâre privind aprobarea  modificării Organigramei şi 
a Statului de funcţii ale Direcţiei de  Asistenţă Socială Giurgiu 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 42: proiect de hotărâre privind respingerea cererii Unităţii Militare 
02547 Bucureşti, de revocare parţială a Hotărârii Consiliului Local nr.135/1999 
şi a H.G. nr.968/2002 ca fiind prescrisă 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 43: proiect de hotărâre privind aprobarea alegerii preşedintelui de 
şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Giurgiu pe perioada martie 2013 – 
mai 2013 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Propuneri? 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Propun pe domnul Ilie Clement. 
Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Propun pe domnul Măroiu Marian. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Supun la vot propunerea pentru domnul 

Ilie Clement. 
Cine este pentru? 8 voturi pentru. Împotrivă? 11 voturi împotrivă. Abţineri?  
Domnul consilier Măroiu Marian: Mă retrag în favoarea domnului Clement. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Se reia votul pentru domnul Ilie 

Clement. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere. 
 

Se revine la punctul 38. 
Domnul secretar Roşu Petre: Articol unic: „Asociatul prim, pentru realizarea 

activităţii ce formează obiectul prezentului contract pune la dispoziţia asocierii locaţia 
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constând din teren situat în zona fostei platforme industriale Verachim, în suprafaţă totală 
de 131.259 mp, compusă din următoarele terenuri: 

- teren intravilan în suprafaţă de 106.842 mp aflat în domeniul public al 
municipiului Giurgiu 

- teren intravilan în suprafaţă de 24.417 mp aflat în domeniul privat al 
municipiului Giurgiu.” S-a rectificat în forma pe care v-am prezentat-o. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 
vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 
de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 
Punctul 44: informare privind situaţia economico-financiară a S.C. 
Administraţia Zonei Libere Giurgiu S.A. 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Ce aţi mai făcut cu procesele? Aveţi 
nişte sume de recuperat din redevenţe. 

Doamna Muşat Narcisa: Sunt în derulare, în termenele stabilite de instanţă. Sumele 
respective au fost confirmate de Direcţia bugetară. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Suma totală din redevenţe neachitate de 
Consiliul Judeţean cât este? 

Doamna Muşat Narcisa: 1 milion 600 pe bugetul Consiliului Judeţean şi 152.000 
pe bugetul Consiliului Local. Dar atât Consiliul Judeţean cât şi Consiliul Local au fost 
intermediari în aplicarea H.G. 1900. Cred că este foarte dificil şi va trebui să stabilească 
tot legiuitorul cine şi ce rol a avut în aplicarea acestui act normativ. Nu sunt la curent cu 
stadiul actual al proceselor în sensul punctului de vedre al instanţelor. Din câte ştiu eu, 
încă se judecă pe ambele sume. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ştiţi cum este domnule preşedinte, este acelaşi 
mod în care un copil îşi dă în judecată părinţii că statul nu i-a dat  banii de alocaţie. Aici 
suntem noi. Administraţia Zonei Libere dă în judecată Primăria şi Consiliul Judeţean care 
sunt proprietarii, unul proprietar, unul administrator, că statul nu a dat banii Consiliului 
Judeţean, Consiliul Judeţean, Primăriei. Este dreptul dumnealor de a acţiona în orice 
formă ca să recupereze acele sume de la stat, dar nu cred că vom avea cea mai mică şansă 
de a câştiga fiindcă până la urmă statul trebuie dat în judecată că nu a trimis acei bani. 
Domnule Dinu, eraţi vicepreşedinte? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Legea înfiinţării Zonelor Libere are un statut special, 
aici este marea problemă şi s-a creat anumite confuzii în acea perioadă. S-a creat confuzie 
pe Consiliul Judeţean, noi aşteptam banii de la Ministerul de Finanţe şi nu i-am primit. 
Probabil şi în momentul acesta când Primăria a devenit administrator al Zonei Libere, 
probabil acelaşi lucru s-a întâmplat. Cred că şi dânşii în momentul de faţă nu ştiu cui să 
bată la uşă ca să poată să recupereze aceşti bani. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aici a intervenit o situaţie în care ei sunt 
victime, în sensul în care statul român a spus că anulează facilităţile de zonă liberă 
prevăzute în legea 84/1992 şi vine el în subsidiar şi plăteşte anularea, plăteşte 
contravaloarea investiţiilor făcute de agenţii economici pe perioada de cât le-a făcut, de 
începere a concesiunii. Practic statul a minţit că dă banii, pe de altă parte au plecat nişte 
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bani nenominalizaţi şi într-o parte şi în altă parte şi ei au rămas cu  golul de mijloace 
circulante în bugetul lor. Practic ei trebuie să tragă, să pătimească, pe aceşti bani care le 
creau un echilibru financiar, neprimind sursele de finanţare de la bugetul statului. 

Din punct de vedere juridic, ei au obligaţia să acţioneze într-un anume fel, ce 
spunea şi domnul primar, pe cineva anume, pentru că se prescriu sumele şi se impută 
conducerii că nu a acţionat, nu a folosit toate formele pentru a-şi recupera banii pe care îi 
avea de încasat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vis-a-vis de această informare, am solicitat 
Administraţiei Zonei Libere până la aprobarea bilanţului să ne înmâneze o informare 
privind activitatea economico-financiară pe anul trecut. Ştiam că au plătit aproape 2 
miliarde impozit pe profit şi am fost neplăcut impresionat când la vizita domnului primar 
al oraşului Inglostadt şi cred că acelaşi lucru s-a întâmplat şi la vizita doamnei ambasador 
a Republicii Chineze. Pe drumul care duce spre port, spre zona de activitate portuară a 
Zonei Libere era o porţiune de vreo 200 metri de piatră, pământ, o zonă neadecvată. Nu 
poţi să vii şi să le iei acelor oameni tarife, redevenţe, taxe de intrare. Noi plătim impozit, 
avem înseamnă profit de 10-12 miliarde bani vechi, dacă am plătit 2 miliarde impozit şi 
nu am găsit surse necesare să reparăm 200 metri şi să-l asfaltăm. 

Dacă nu ne vom gândi să şi investim în zonă, că doar aşa atragem investitori, să 
ştiţi că munca tuturor de aici care au o informaţie că vrea să vină cu un investitor, este în 
zadar. Dacă unii se zbat să aducă investitori şi alţii nu crează condiţii, acum nu aş vrea să-
l perii pe domnul Spoială, dar cred că nu s-a mai făcut un drum de pe vremea dânsului. 

A venit MOLL-ul şi avem o obligaţie să-i facem drumul acela, dacă peste 5 luni îi 
dă drumul, când îi facem acel drum? Mie îmi pare rău că sunteţi dvs. pe parte financiară, 
domnul director şi-a cerut scuze că nu poate veni, a vut o problemă mai urgentă la 
Bucureşti.  

Avem aducţiunea de gaz, sunt toţi cei din zonă care au nevoie de această facilitate. 
Conducta de gaz este la poarta unităţii, cine credeţi că vine s-o ia s-o ducă la fiecare? 
Macăr pe şoseaua principală, măcar pe şoselele adiacente trebuie s-o aduceţi. Acolo 
fiecare persoană, fiecare firmă care are concesionat acel teren se racordează şi el şi-şi face 
cheltuielile. Noi suntem un proprietar care le luăm bani, ei vin şi ne plătesc aceşti bani, 
am observat că la partea de încasări stăm bine, adică îi somăm tot timpul să ne plătească, 
dar noi nu facem nimic ca să-i susţinem. Nu am văzut nici un proiect de investiţii pe care 
să-l faceţi. Ne-am chinuit ca să acoperim datoriile din trecut, nu este o politică bună. 
Orice firmă care doreşte să se dezvolte şi să-şi dezvolte portofoliul, pentru că până la 
urmă dvs. închiriaţi sau concesionaţi, din asta trăiţi. Ca să-i dai posibilitatea şi să vină 
omul acela să concesioneze terenul, crează-i condiţii. Nu mai suntem în vremea în care se 
băteau pe Zona Liberă. Ei vin şi dacă văd că drumul este cu gropi, pleacă. 

Astăzi am fost la inaugurarea unei fabrici de echipamente de panouri solare Altius 
şi ne spuneau că or să aibă o problemă. Acolo lucrează cu acele panouri doar roboţii nu 
pune nimeni mâna pe ele. Le aşează frumos, le pachetizează să le urce în tir şi merg prin 
hârtoape cu ele, pe 300 de metri. Au zis că au o problemă, i-am întrebat cu ce se încălzesc 
şi au spus că o fac cu energie electrică. I-am întrebat de ce nu o fac cu gaz şi auspus că îi 
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costă să aducă conducta până la ei. Este un om care a făcut o investiţie, tot pe acea stradă 
vine MOLL-ul cu o investiţie foarte mare. 

Vă rog să îi transmiteţi domnului director, de aceea am cerut această informare 
pentru că am vrut să văd cum stăm financiar şi dacă aveam capacitatea să facem aceste 
investiţii. Dacă avem, nu ieşim să arătăm că am avut profit foarte mare, am asigurat şi aţi 
văzut prin hotărârea de astăzi posibilitatea de a vă eşalona datoriile la bugetul local. Cele 
12-13 miliarde nu le mai plătiţi imediat, le plătiţi în timp. Din banii aceştia dacă nu vă 
mai obligă, faceţi investiţii în zonă, că dacă nu faceţi, ne pare rău. O să ajungem să fie 
„săraca fată bogată”, o zonă cu potenţial în care nu vine nimeni pentru că este noroi. Mi-a 
fost ruşine când am luat-o cu domnul primar prin şleauri ca să ajungem în zona în care le 
luăm cei mai mulţi bani. Veniturile din Zona Liberă nu provin majoritatea din taxe de 
concesiune, acolo sumele sunt mici, sunt din activităţi de transport şi portuare. Trebuie să 
investim şi noi. 

Domnul consilier Dinu Ionel: În calitatea mea de fost vicepreşedinte al Consiliului 
Judeţean vreau să vă aduc la cunoştinţă că nu toate drumurile din Zona Liberă sunt 
proprietatea Zonei Libere. Atenţie! Gândiţi-vă că acum câţiva ani de zile ICMUG-ul a 
fost scos la vânzarea activelor şi i-a revenit anumite drumuri care sunt betonate şi 
anumite platforme betonate din Zona Liberă care sunt ale actualei societăţi care a 
cumpărat activele fostului ICMUG. Să identificăm drumurile care sunt ale Zonei Libere 
şi care sunt ale celorlalţi.   

Domnul primar Barbu Nicolae: Mă refeream la drumurile Zonei Libere unde noi 
concesionăm terenurile. 

 
Punctul 45: Solicitarea S.C. ANDALUZIA S.RL. privind intenţia de vânzare a 
imobilului – „Casa N. Miltiuade”, azi restaurant str. Portului, azi Episcopiei 
nr.11 
 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba de exercitarea dreptului de preemţiune. 
Restaurantul „Select” este monument, fosta casă Miltiade şi pentru a o scoate la vânzare 
are nevoie de exercitarea dreptului de preemţiune de Direcţia de Cultură şi Patrimoniu şi 
Primărie. Acum nu am vrut să iau decizia, eu ca primar şi să spun că nu avem aceşti bani 
ca să cumpărăm acea locaţie şi să facem grădiniţă sau alte lucruri. Am vrut să o supun 
atenţiei Consiliului şi dacă consideră că dacă preţul pe care l-a stabilit evaluatorul 927 mp 
teren şi clădire la valoarea de 1.200.000 euro.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Dacă nu-şi exercită dreptul de preemţiune.... 
Domnul primar Barbu Nicolae: Să înţeleg că prin tăcerea dvs. trebuie să-i dau un 

răspuns pozitv, v-a fost jenă ca să spuneţi că avem banul necesar. 
 
Punctul 46: Diverse 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Discuţii? 
Domnul consilier Ilie Clement: Supun atenţiei dvs. pentru a doua oară şi importanţa 

Comisiei de invăţământ-sănătate, social, cultural, sport. Dacă am înţeles regimul de 
urgenţă la două proiecte, pentru că este vorba de cei doi copii bolnavi, nu am înţeles 
pentru celelalte de ce nu se trece şi prin comisia noastră aceste proiecte aşa cum au mai 
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făcut-o şi luna trecută. Să ştiţi că cei patru membri, că al cincilea sunt eu, sunt oameni 
sensibili care înţeleg foarte bine ce înseamnă să fii bolnav şi fără bani. Doamna doctor 
Dinu este foarte receptivă şi înţelege cel mai bine ce înseamnă să fii bolnav. 

Pe ordinea de zi au fost trei proiecte pentru tipărirea unor cărţi. Cum au fost 
aprobate, nu mai luăm în calcul. Au mai fost două solicitări ale altor doi giurgiuveni 
cărora li s-a răspuns că din lipsă de fonduri nu li se poate da curs solicitării de a tipării 
cărţile respective. Mă întreb care au fost motivele pentru care unele dintre proiecte au fost 
supuse pentru aprobare şi celor doi nu li s-a aprobat suma pe care fiecare a solicitat-o. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vis-a-vis de punctul doi, prevederile totale pentru 
anul acesta au fost de 37 de mii de lei, din care: în momentul în care s-a supus spre 
aprobare Consiliului prima cerere de 24 mii a domnului Gaghii, 6.500 domnul Bilcea sau 
domnul director Dincă şi încă 6 sau 7 mii domnul Păun, după ce am tras linie, nu au mai 
rămas fonduri pentru cei doi. Este vorba de doamna Dunia Pălăngeanu. 

Domnul consilier Ilie Clement: Şi profesorul Iordache care în decembrie i s-a 
comunicat că este sfârşit de an şi nu sunt fonduri. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunt 310 milioane, avem prevederi în acest 
moment ca luna următoare, cele care nu au fost, să fie puse pe ordinea de zi. Eu nu 
puteam să vin la dvs. cu încă două cereri când nu mai aveam în spate surse. Acum 
neaprobându-se două, luna aceasta, luna martie, am posibilitatea şi am vorbit cu doamna 
Dunia, cu domnul Iordache nu am vorbit, doar cu doamna Dunia şi i-am spus că dacă 
cumva nu se aprobă de către Consiliu şi avem surse. Şi i-am mai promis ceva, că bugetul 
care a fost făcut la sfârşitul anului trecut a fost făcut strict pe veniturile proprii ale 
Primăriei, nu şi pe alocaţiile bugetare şi de la bugetul de stat, drept urmare după ce vom 
face bugetul în luna martie vom trece sume mai mari, plus acest rest care avem o 
economie în acest moment, deci nu s-a utilizat. De luna viitoare vom avea posibilitatea să 
supunem, dar dacă mai băgam în şedinţa de astăzi încă două propuneri şi se aprobau toate 
nu aveam bani pentru toate. Eu nu aveam voie să aprob o hotărâre atâta timp cât nu 
aveam în spate surse. Sper că am fost înţeles. 

Şi luna aceasta s-a întâmplat ca şi luna trecută, numai că şi luna trecută nu s-au dus 
în comisie toate cererile. A fost la nivelul cabinetului primarului câte o persoană din cele 
două partide, asociaţii şi ne-am întâlnit să vedem ce cereri sunt şi ce bani. Să ştiţi că în 
afară de aceste ajutoare s-a dat încă 14, 15, 17, dar la nivelul de 500, 700 lei până la 1000 
lei în care se dau fără să fie trecute prin Consiliu.  

Suma aceea de 300 şi ceva de milioane lunar, am consumat-o şi luna aceasta, chiar 
dacă nu au fost în cadrul şedinţei. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule Clement, aceşti doi au aceeaşi calitate 
supremă ca şi domnul Gaghii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, adresaţi întrebările 
executivului. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: S-a aprobat Regulamentul de 
funcţionare al cimitirelor şi mă întreabă oamenii când se pune în practică paza efectivă a 
acestor puncte. S-au săturat de cerşetori şi de oameni dubioşi când se duc să-şi plângă 
morţii. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Nu am vrut să pornim cu stângul şi pe mine m-au 
interpelat foarte mulţi şi la audienţe şi vor în primul rând paza şi apoi curăţenia. Am 
discutat şi cu domnul director, am discutat şi cu şeful de Serviciu Cimitire, am pus 
regulamentul. De la 1 martie s-e afişează tarifele, trebuie să fii pregătit, când vine omul să 
şi plătească acel tarif, nu să şchioapeţi că nu avem ce ne trebuie.  

La două cimitire suntem ok şi la al treilea că deja am adus o persoană prin detaşare 
de la alt cimitir, două au plecat în Spania. Cele două cu probleme penale au plecat în 
Spania. Din momentul în care au prima solicitare de persoană  care doreşte să i se 
întreţină mormântul să angajeze o persoană şi numai angajează alta până nu fac 400 de 
locuri de veci exact ca să-i asigure persoanei respective salariul din ceea ce încasează. 
Această activitate trebuie să se autofinanţeze. 

Vis-a-vis de pază, vă cer şi părerea dvs.. Luăm şi angajăm opt persoane cu atestat 
de pază sau facem un contract cu societatea Primăriei sau ieşim pe piaţă ca să avem firmă 
de pază care să păzească şi dacă se întâmplă ceva să dăm telefon şi să vină intervenţia. 

Doamna consilier Dinu Elena: Firma de pază are posibilitatea de intervenţie. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Vă cer părerea.  
Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Avem societatea noastră de pază. 
Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Când le spunem oamenilor că scapă de 

cerşetori? 
Domnul Ciobanu Lazăr: La cimitirul Haralambie este zilnic pază acolo. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Se organizează şi vom asigura pază la toate 

cimitirele. Şi la Peisagistică le-am asigurat un buget, ei au probleme mari financiare, în 
momentul acesta, pe un vid al nostru. Am asigurat sursele necesare doar pentru 
Peisagistică, salariile oamenilor care fac curăţenie pe spaţiul verde plus ceea ce mai fac 
lună de lună. Ei au în întreţinere şi bazele sportive şi toate sălile de sport care sunt ale 
Primăriei şi toate cheltuielile de întreţinere ale acestora: căldură, energie electrică. Au şi 
stadionul Marin Anastasovici care este în baza contractului de asociere şi toate 
cheltuielile cu încălzirea, cu lumina, cu tot şi ne-am trezit acum că au nişte cheltuieli 
foarte mari pe energie, nu foarte mari, dar mari faţă de bugetul pe care îl au. Neavând 
surse proprii i-am păstrat la linia de plutire pentru lunile ianuarie, februarie şi martie, 
urmând ca în martie când vom definitiva bugetul cu alocaţiile bugetare să venim să 
spunem că veţi lua şi problema aceasta. Nu va dura foarte mult situaţia aceasta. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Cu gropile din Giurgiu? 
Domnul primar Barbu Nicolae: Suntem încă în luna februarie, dacă ne apucăm 

acum să plombăm sunt bani aruncaţi. Deja s-a transmis tuturor constructorilor să-şi repare 
ei în primul rând, fiindcă nu am vrea să împovărăm Consiliul Local şi Primăria cu 
cheltuieli pe care trebuia să le facă constructorul. Constructorii acum s-au apucat să 
repare pe banii lor. Unde sunt alte gropi decât cele pe care le-au făcut constructorii se va 
apuca Primăria în primăvară. 

În sensul giratoriu am făcut şi noi o plângere, pentru că toată lumea s-a plâns cu 
tirurile. Noi am zis că ne conformăm faptului că tirurile merg pe drum naţional, dar asta 
este, trebuie să treacă prin Giurgiu prin zona aceea de şoseaua Prieteniei-Rudari, dar au 
stricat sensul giratoriu. Vom opri circulaţia, se lucrează la proiectul de reabilitare a 
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sensului giratoriu, se va comunica Prefecturii şi am făcut lucrul acesta, s-a comunicat 
Ministerului fiindcă atunci când au zis ca să trecem tirurile pe aici, au zis că vor ajuta la 
reparaţii. Eu sper să ajute. 

Domnul consilier Dinu Ionel: C-am câte tiruri trec pe zi? 
Domnul primar Barbu Nicolae: Multe, sute, mii. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Care este suprafaţa care este a domeniului public, a 

Primăriei, pe care trec tirurile? 
Domnul primar Barbu Nicolae: De la intrare în oraş, de la Fructonil, sensul 

giratoriu de la Post control, Vama veche, Rudari, Vama nouă. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Dacă conform legislaţiei în vigoare, ţinând cont şi de 

normele Uniunii Europene sau a tratatului de aderare, se poate pune în momentul de faţă 
o taxă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Vă mulţumesc, declar şedinţa închisă. 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Avem doi sărbătoriţi pe care trebuie să-i 

felicităm: domnul consilier Spoială Slav Gheorghe şi domnul consilier Pârlea Victor 
Constantin. 

 

 Nemaifiind probleme, şedinţa se încheie la ora 1650. 
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